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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Tuzson Bence, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépésekkel tervezi a kormány elejét venni a 
gyanúsan túlárazott kifizetések elkerülésének?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 Egyre gyűrűznek a botrányok volt politikusok körül, gondoljunk csak a Schadl-Völner ügyre. Most
 például Nagy János egykori agrárminisztériumi helyettes államtitkár nevével hoznak 
összefüggésbe
 egy korrupciós ügyet, melyet a Székesfehérvári Törvényszéken vizsgálnak. Eszerint egy durván 
túlárazott, 2,2 milliárdos kifizetés esetében merült fel korrupció gyanúja, melyet
 két ügyvédi irodának fizettek ki, melyek a vádhatóság szerint ezért az összegért nem végeztek 
érdemi munkát. Az ügy attól lesz kifejezetten gyanús, hogy egy budapesti cégen keresztül, egy 
panamai offshore cég
 svájci számlájára került a rendkívül nagy összeg. Ez nem egyedülálló eset, hogy a kormány 
túlárazott kifizetések miatt kerül a vádlottak padjára, ezért a következő kérdésekkel fordulok 
Önhöz:

Tervezi-e a kormány a korrupt politikusok elleni fellépést szigorítani?

 Számíthatnak-e az adófizetők arra, hogy a kormány lépéseket tesz annak érdekében, hogy ilyen
 esetek ne fordulhassanak elő?

Milyen lépésekkel tervezi a kormány elejét venni a gyanúsan túlárazott kifizetések elkerülésének?

Megtisztelő válaszát megköszönve,
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